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PROTOKOT, t{R 53/05
Z POSIEDZENIA KOMISJI REWIZYJNEJ

W DNIU 09 czerwiec 2005 rok.

Komisja Rewizyjna rozpoczEla obrady o godzinie 8'u. Przewodniczqcy

komisji Stanislaw Baraúski przywital zebrane osoby oraz nowego czlonka

komisji pana Teofila Sgka. Przedmiotem dzisiejszej komisji jest kontrola

Zakladu Remontowo Budowlanego przy Urzqdzie Miejskim. Proponujg,

zatem aby czEáó czlonków skontrolowala ZP.B, a pozostali przeszli

na TargowicE podlegt4 temu zakladowi - zaproponowal Przewodniczqcy

Komisji. KontrolujEcy targowicg powinni zwróció uwagQ na iloóó osób

faktycznie handlujqcych a posiadaj4cych bilety ( uwzglgdnió handluj4cych na

ulicy mipdzy tr-ysakowsk4 a Wodzislawsk{, na wielkoéó powierzchni

przeznaczonej pod handel, zobaczyó ile jest tablic reklamowych na targowicy,

zwróció uwagq na ogólny wygl4d placu targowego.

Komisja Rewizyjna w sktadzie Stanislaw Barariski - Przewodniczqcy,

Krzysztof Chalupka Czlonek przeprowadzila kontrolE Zakladu

Remontowo - Budowlanego przy lJrzEdzie Miejskim w Jpdrzejowie. Zakladem

tym kieruje pan Leslaw Jezewski. Komisji przedstawiono dokumenty

informujqce o dzialalnoÉci Targowicy Miejskiej w JEdrzejowie za okres

od 02.01.2004 r. do 31.12.2004 r. Komisja dodatkowo zarzqdzala dodatko!\rych

wyjaÉnieú.

1. Proszg podaó stan zadluZenia zakladu za rok 2003?

Mamy zadluíenie wobec firmy Ekom - ll 170,93 zl. - za 2003 rok

Na dzieú dzisiejszy zadlulenie to wynosi 18. 872,88 zl.

Obecnie nie korzystamy z uslug Ekomu, wywozimy nieczystoéci

we wlasnym zakresie.
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2. Czy zaklad placi za lokale zajmowane pod biura?

Za lokale zqmowane w Domu Handlowym zaklad nie ponosi Zadnych

kosztów. Nie ponosi równiel koszfów za zuLywanq energiE elektrycznq

orazwodq.Poza biurami ZRB nie dysponujemy 2adnym terenem.

3. Jakim sprzgtem dysponuj e zaklad?

Ci4gnik z przyczepq oraz dwa zuki. Jeden z poiazdów garaíowany jest

na pogotowiu, drugi stoi na dworze.

4. Czy ZR.B otrzymuje dotacje zlJrzpdu Miejskiego?

Nie otrzymujemy Zadnych dotacji zUrzgdu Miejskiego.

5. Czy urlopy wypoczynkowe za 2004 rok zostaly wykorzystane

przez pracowników?

Tak urlopy zostaly wykorzystane zgodnie z obowi4zujqcymi przepisami.

6. Czy pracownicy fizyczni wyposaieni s4 w odziet ochronna oraz

Srodki czystoéci?

Zakupiona jest odzie2 ochronna dla pracowników. Pracownicy fizyczni

majq swoje pomieszczenie socjalne. Jeheli chodzi o érodki czystoéci

typu mydlo czy papier toaletowy pracownicy zaopatrujq siQ

we wtasnym zakresie.

7. Dochody za rok 2004, wykonane roboty i uzyskane zyski z tego

tytulu?

W roku 2004 robiliSmy chodnik przy Liceum Ogólnoksztalcqcym,

( faktura za remont chodnika wyniosla 6 591, 1 1 zl.) obstugiwaliSmy

równieZ ul. Jana Pawla II oraz ul. Gtowackiego (zamiatanie ulic,

przyciEcie koron drzew, utrzymanie porz4dku faktura wyniosla

5 049,75 zt.). Nie wykonujemy wielu prac, poniewaZ IJrzqd Miejski

po prostu nam ich nie zleca W 2003 roku urzqd zlecll nam tylko

remont chodnika na ul. Koécielnej - prace zakoiczyliémy w 2004 roku.

Glównym íródlem dochodów ZRB jest Targowica Miejska.
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8. Kto dysponuj e zuitytymi plytami chodnikowymi?

Plyty, które sq zrywane i wymieniane nowymi wykorzystujemy

do latania dziur w chodnikach.

9. Proszp mi przedstawió sprawe sprzedaiy bloczków za 2004 r.

Radny K. Chalupka poinformowal, iz wyrywkowo sprawdzil

sprzeda? bloczków w 2004 roku tj . za I zl sprzedano 71 bloczków,

za3 zl -  55 bloczków, za4 zl  -  13 bloczków,za5 zl -  118 bloczków,

za 8 z1- Sbloczków, za 9 zl - 5 bloczków, za l0 zl - 82 bloczki,

za llzl - 12 bloczków, za 12 zl - 13 bloczków, za 15 zt - 12

bloczków, za 25 zl * 7 bloczków. Srednio jest kolo 100 bloczków

kazdego rodzaju, rejestr jest prowadzony prawidlow o i przejrzyécie.

10. Wykaz pracowników fizycznych i umyslowych za 2004 rok wraz

ze éredni4 plac4.

Zaklad Remontowo - Budowlany informuj e, i2 na dzieí 30.06.2004 rok

zatrudnienie wynosilo 2 1 osób z wyksztalceniem :

o írednim - l0 osób

o zawodowym- 3 osoby

o podstawowym-8osób.

Srednie wynagrodzenie brutto wynosilo na stanowiskach:

o nieroboczvch - 2 322.45 zl./ )

o robotniczych - I  2l l , I0 zl .

l l. Czy jest statut zakladu.

Tak.

12. Czy jest schemat organizacyjny zakladu.

Nie mamy takiego typowego schematu organizacyjnego zakladu.

13. Proszp mi przedstawió spraw€ reklam na Targowicy Miejskiej.

Przegl4daj4c dokumentacjg dysponujecie fylko trzema fakturami

za reklamgo a firm reklamuj4cych si€ jest wigcej np. firma

ochroniarska z Kielc- powiedzial radny K. Chalupka. I
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Na Targowicy Miejskiej reklamowaly siQ trzy firmy: Zaklad

Przerobu Ztomu pana Chmury ( na dzieh dzisiejszy nie korzysta

z powierzchni reklamowej - za reklamQ w miesi4cach lipiec, sierpieú

oraz wrzesieú 2004 roku zaptacil 658,80 zl brutto), Trans - Beton pan

Szczgsny ( obecnie nie korzysta z powierzchni reklamowej, za okres

od kwietnia do grudnia 2004 roku zaplactl 1647 zt brutto) oraz ftrma

Automix, z któr4 podpisaliSmy umowQ do korica biez4cego roku

na kwotE 3782 zl.

14. Chcialbym zwróció Panu uwage na wygl4d budek z migsem.

S4 nieodmalowane, co wygl4da bardzo nieestetycznie.

Obecnie Gmina jest wlaócicielem tych budek. Gmina podpisala umowy

z poszczególnymi uZytkownikami, którzy uiszczajq oplatq do Gminy.

My jedynie obslugujemy te budki. Dlatego wszelkie sprawy zwiqzane

z remontem tych budynków nale?y kierowaó do Gminy.

Po zapoznaniu siQ z obecn4 sytuacj4 Zakladu Remontowo

Budowlanego komisja zglasza, i2 wszelkie prace remontowe na terenie

miasta (np. remonty chodników) winny byó zlecane zakladowi przez

IJrzqd Miejski. DziEki temu w znaeznie prostszy i tanszy sposób bpdq

wykonywane prace remontowe. Nie wymaga to równiez od Gminy

oglaszania przetargów, a jedynie celowej dotacji na realizacjE

okreélonych zadafr. W zwiqzl<u ze zlecaniem powy2szych prac

zakladowi, nale2y zastanowió sip nad zakupem nowego sprzQtu (nowy

ci4gnik, samochód cipzarowy), gdyZ dolychczasowy jest juz

wyeksploatowany. Zakladowi nalezy przydzielió równiel teren, gdzie

moZna zlokalizowaó bazE (tymczasowo przekazaó garaz kolo Domu

Kultury).
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Sprawozdanie z Targowicy Miej skiej

Komisja w sktadzie Stefan Fiutek - zastEpc a przewodnicz4cego,

Bogdan Król - cztonek, Teofil Sek - cztonek w dniu 09.06.2005r.

przeprowadzila kontrolq Targowiska Miejskiego. r) |úraf. *Ji*t:l
Glos zabral radny Stefan Fiutek. Na placu targowym';jlst bkoto

350 handluj4cych. Je2eli chodzi o posiadanie biletów skontrolowaliémy

15 stoisk i tylko w jednym przypadku stwierdziliémy nieprawidlowoéó.

Poza tym nie mamy Zadnych zastrzelert poinformowal pozostalych

czlonków komisji radny S. Fiutek.

Po wspólnych spostrze2eniach Komisja Rewizyjn a uznala, i2:

o ZRB ustalil za niska stawkq pieniqznq pobieranq od szkoty

Jazdy ,,[-J Slawke" za korzystanie z placu manewrowego

( 984 zl za rok), W zwiszku z tvm komis_ia wniosku-ie

o podniutiunin do kroty j"dn"go urrnio * kotrgorii B

Na posiedzenie Komisji Rewizyjnej zostal zaproszony Naczelnik

W. Abramowicz w celu wyjaÉnienia sprawy zwiqzanej z budkami miqsnymi na
placu targowym. Naczelnik wyjaÉnil wszystkim zebranym, iz budki
te budowane byly przez osoby frzyczne na gruncie Gminy. Naktady, które
ponieéli zostaly im odliczone w czynszu lub przez nich odmieszkane. Obecnie
jest zawartych 6 umów najmu i z tego tytulu Gmina pobiera od nich oplaty
w wysokoéci 200 zl + y ¡T za kazdy miesi4c. Glos zabral przewodn iczqcy
pytajqc o konserwacjE tych budek. Naczelnik W. Abramowicz poinformowal,

2e utrzymanie terenu targowicy nalely do kierownika L. JeZewskiego.
Przewodniczqcy wyja$nil naczelnikowi, iz kierownik ZRB nie otrzymuje
od Gminy zadnych Érodków pienipznych na konserwacjE tych budek
i w zwiqzku z tym nale?y to wyjaSnió. Naczelnik W. Abramowicz powie dzial,
ze wszelkie drobne naprawy takie jak malowanie spoczywajqna dzier1awcy.

zawsze dzier2awca.jgst zobowiqzany do ufrzymania
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nale?ytego porz4dku na dzieríawionym terenie. Po wysluchaniu naczelnika

W. Abramowicza komisja postawila wniosek:

D opi lnow a é p o m a I ow an i a w yz e-i w:t m i en i o n:t c h b u d e k.

Przewodniczqcy komisji zwróc|l siE do zabranych o wyjaénienie nastEpuj4cych

spraw i zawnioskowanie ich:

o sprawa nie -- uporzqdkowanego palcu nad kanalem

sanitarn)tm,

c w)tkonaé nowe nakrytcie do kanalu buzowego i uzupelnió

ub:ttki w asfalcie na placu targow)¡m

. poprostowaó i pomal

. pLzgirzeó i pomnlowaó wW

o zwróció uwage na uch),,bienia ti. zanizanie ceryt biletów

w niektórltch pr4tpadkach i zabiletowaó na wózkach

o pbtfv chodnikowe z od eznac4tó na utwardzenie

s tanowis k dla handl4i qq)ch

o rozwigzaó problem targowiqt dla zwierzgt

o poc4¡nió starania tworzeníe gieldy towarowo -

spo2wcze-i na wzór Kielc czynnq codziennie

Komisja zakohczyla obrady o godz. 13r0

Protokolowala P rz ew odnicz qcy Ko misj i Rewizyj nej
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'Stanislaw Burañski

Do protokolu zalqczam rozliczenia z poboru oplaty tarywei w dniu 09.06.2005
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